
FOR IMMEDIATE RELEASE

Appointment of April Boudreau to Client Services Specialist
August 26, 2016, Fredericton, NB - RPC is pleased to announce the appointment 
of April Boudreau as Client Services Specialist. April is a UdeM graduate who was 
previously the lead in RPC’s Shipping/Receiving group. April will be the point contact 
for client communication and is very excited to be working closely with our clients. You 
can reach April at april.boudreau@rpc.ca or at 506-460-5765.

RPC is New Brunswick’s provincial research organization (PRO), a research and 
technology organization (RTO) located in Fredericton and Moncton, NB. RPC’s 
complement of 98 scientists, engineers and technologists are supported by a 13,000 
sq. meter facility housing world-class analytical chemistry and material-testing 
laboratories, comprehensive life science capabilities, an internationally recognized 
fish health lab, extensive product development, design, manufacturing and testing 
services, and a wide variety of pilot facilities for the development and improvement of 
industrial and environmental processes and products.
 
RPC holds over 100 accreditations and certifications including a diverse ISO 17025 
scope from the Standards Council of Canada (SCC) and is ISO 9001:2008 certified. 
Further information about RPC’s services is available from www.rpc.ca.

 

Nomination d’April Boudreau au spécialiste des services à la clientèle
RPC est heureux d’annoncer la nomination d’April Boudreau au poste de spécialiste des services à la clientèle. April est 
une diplômée de L’UdeM qui était auparavant le chef de l’équipe de réception et d’expédition de RPC. April sera le point 
de contact pour la communication des clients et elle a très hâte de travailler avec les clients de plus près. Vous pouvez 
rejoindre April par courriel april.boudreau@rpc.ca ou par téléphone au 506-460-5765.

Organisme provincial pour la recherche et la technologie (RTO) du Nouveau-Brunswick, le RPC compte des bureaux à 
Fredericton et à Moncton, au Nouveau-Brunswick. Ses 98 scientifiques, ingénieurs et technologues disposent d’installations 
de 13 000 m2 qui abritent des laboratoires de chimie analytique et d’essais mécaniques de pointe, des services complets 
de sciences de la vie, un laboratoire axé sur la santé du poisson reconnu à l’échelle internationale, des services complets 
de conception, de fabrication et d’essai de produits et un vaste éventail d’installations pilotes destinées à l’élaboration et à 
l’amélioration de procédés et de produits industriels et environnementaux.
 
Le RPC compte plus de 100 accréditations et certifications à son actif, dont l’accréditation du Conseil canadien des normes 
(CCN) selon la norme ISO 17025 et la certification ISO 9001:2008. De plus amples renseignements sur les services du 
RPC sont affichés sur le site web www.rpc.ca.
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